

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #02-57/58, #03-01/02 **Chinatown Point, Singapore 059413** Call us: 63923392 / 63923688. **Email:** gen@super-travels.com





TOUR HIGHLIGHTS

- * Fukuoka:Tenjin Underground Shopping Street, Canal City Hakata
- * Nagasaki:Glover Garden, Peace Park, Atomic Bomb Museum
- * Takachi-Ho Gorge
- * Ibusuki: Hot Sand Bath
- * Kagoshima: Nagisa Lava Trail,Sakurajima Nagisa Foot Bath Park,Tenmonkan Street
- * Miyazaki: Udo Jingu Shrine, Devil's Washboard
- * Aso: Mt. Aso
- * Beppu: View Mt. Kuju Flower Park (Winter season will change to Kokono Yume Suspension Bridge), "Hells of Beppu" Hot Spring

HOTEL

- IBUSUKI SEASIDE HOTEL or similar - HOTEL MIYAZAKI JAL CITY or similar -ASO THE VILLA PARK HOTEL or similar -HOTEL MONTEREY LA SOUER FUKUOKA or similar

Meal: 5 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner



Day 1: Singapore → Kagoshima
(Transit Shanghai) (MOB)
Tonight you will assemble at Singapor

Tonight, you will assemble at Singapore Changi Airport for our flight to Kagoshima.

Day 2: Kagoshima (L/D) 【Nagisa Lava Trail】 to observe the lava zone

【Sakurajima Nagisa Foot Bath Park】 where visitors can sip hot foot spa

Terry to Kagoshima You will take the ferry to Kagoshima

【Tenmonkan Street】 known as the biggest and most thriving shopping street in Kagoshima

【Sand Bath】 The most popular thing to do in Ibusuki is to have yourself buried up to your neck in black sand and heated naturally by hot springs

Day 3: Kagoshima - Miyazaki (B/L/D) Udo Jinggu Shrine dedicated to Yamasachihiko, the father of Emperor Jimmu, the mythical first emperor of Japan. Drinking the water that drips from these rocks is thought to be beneficial for pregnancy, childbirth, nursing and women hoping to have a child.

【Aoshima(Devil's Washboard)】 a small, beautiful island just off of the coast of the resort beaches south of Miyazaki City.

Day4: Miyazaki - Mt Aso (B/L/D)

【Takachiho Gorge】 is a narrow chasm cut through the rock by the Gokase River. The nearly sheer cliffs lining the gorge are made of slow forming volcanic basalt columns which resemble the scales of a dragon where the stone twisted and flowed as it formed.

【Amano Iwato Shrine 】 dedicated to the sun goddess of Shinto

【 Amaterasu 】 【 Tsujun Bridge 】 was built in 1854, one of the high level stone bridge technology of that time.

Mount Aso(Subject to weather permit) It was the largest active volcano in Japan which has a magnificent view of the living volcano that will leave a lifetime memory

Day 5: Mt Aso - Fukuoka (B/L/D)

[Mt Kuju Flower Park (Winter season will change to Kokono Yume Suspension Bridge)]

【Hells of Beppu(Blood Hell)】 It was a popular tourist route of eight unique bubbling and steaming hot springs.

【Tenjin Underground Shopping Mall】 【Canal City Hakata 】 which is a large shopping and entertainment complex which boasts numerous attractions.

Day 6: Fukuoka - Nagasaki - Fukuoka (B/L/D)

【Glover Garden】 【Oura Cathedral Chruch(Photo stop)】 【Peace Park】 【Atomic Bomb Musuem】

Day 7: Fukuoka → Singapore
(Transit Shanghai) (B)
After breakfast, you can some free time at your own leisure until your return flight

back to Singapore.

Remarks:

- 1. All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators.
- 2. Sequence of itinerary and meal, hotel are subject to final confirmation.3. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

行程要点

福冈

. 天神地下街, 博多运河城

长崎

. 蝴蝶夫人, 和平公园, 原子弹博物馆

高千穗峡谷

指宿: 热沙浴

鹿儿岛

. 熔岩道, 足浴公园, 天文馆商圈

宫崎县

- . 鹈戸神宫
- . "鬼之洗衣板"之称的青岛

阿苏

. 阿苏火山

别府

. 九重山花卉公园, 九重山花卉公园 (冬季將替换九重梦大吊桥), 血池地狱

餐食

餐食: 5早餐/5午餐/5晚餐



第一天: 新加坡子- 鹿儿岛(上海转机) 在新加坡樟宜机场集合乘客机飞往日本 九州。

第二天: 鹿儿岛

(午/晚餐)

【熔岩道】

【足浴公园】而且是大型的足湯,坐在 這裏泡腳,可以看山、看海,吹海風

【乘渡轮去鹿儿岛】

【天文馆商圈】天文馆地区是鹿儿岛市 最热闹繁华的商圈,从老牌百货店到庶 民美食街,是选购时尚精品与享受乡土 美食的首选之地。

【热砂浴】可以缓解旅途的疲劳

第三天: 鹿儿岛-宫崎 (早/午/晚餐) 【鹈户神宫】鹈户神宫是一座十分罕见的神社,建在海边悬崖的洞窟之中。据说对保佑顺产、育儿、婚姻美满、渔业及航海安全都非常灵验。

【青岛-鬼之洗衣板】它是日本唯一一处 波状岩起伏连绵的参观地。波状岩上堆 积着砂石,一直延伸到青岛周边。

第四天:宫崎-阿苏 (早/午/晚餐)

【高千穗峡】是由于阿苏熔岩的侵蚀而 形成的高达80米~100米的柱状节理断 崖。谜一样的深渊,从岩石间涌出的清 水与初夏的新绿和秋天的红叶相映衬, 那宏大,神清气爽的景致让人流连忘返。 【王学与神社】 供表太陽五神——王昭

【天岩戶神社】供奉太陽女神——天照 大神。

【通润桥】

【阿苏火山】是位于九州中部的一座大规模活火山,直径超过25公里,周长达100公里。

第五天: 阿苏 - 福冈 (早/午/晚餐) 【九重山花卉公园(冬季將替換九重梦 大吊桥)】欣赏九州岛绽放着色彩缤纷

【血池地狱】沸腾的红色热泥真的就像 地狱一样,就连喷出的蒸气也被染成红色, 非常壮观

【天神地下街】【博多运河城】它是福 冈市内也是九州地区最大的地下繁华街。

第六天:福冈 -长崎-福冈 (早/午/晚餐)

【蝴蝶夫人】历史悠久的英商住宅

【大浦天主堂(外观)】位于九州的长崎, 是日本最古老的一栋教堂。1933年时被 认定为国宝,正式名字为"26圣殉教者 天主堂"

【和平公园】

的花朵

【原爆纪念馆】

第八天:福冈宁·新加坡(上海转机) (早餐)

早餐后自由活动,在指定的时间由专车接送机场,返回新加坡。

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制或 COVID-19 限制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

